
Interpelacja Radnego Antoniego Kusia w sprawie zakupu gruntu na
rozbudowę zaplecza dla Klubu Kolarskiego Avatar

Radny Antoni Kuś zgłosił wniosek o zakup gruntu na rozbudowę zaplecza dla Klubu Kolarskiego Avatar. Klub
cieszy się dużym powodzeniem wśród dzieci, jest dużo chętnych do wstąpienia do klubu, ograniczeniem jest
brak zaplecza.
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